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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2015      § 43-61 
 

Tid: Tisdagen den 14 april  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-04-20 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

     

   

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande              Erik Odenlid  

Regina Kevius (M) vice ordförande              Nämndsekreterare 

Anders Lindell (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Emil Johansson (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) Tjänstgörande ersättare (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Kersti Ruthström tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Sophie Dahlberg utredare, Erik Odenlid nämnd-

sekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Anders Österberg (S) 

Josefin Salminen (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 
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§ 61 A 
Information och övriga frågor  
 

Anmälan av skrivelse från Emilia Bjuggren m.fl.(S), Anders Lindell m.fl. (MP) samt 

Leo Ahmed (V) om Highvalley Skateworld 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande:  

 

Att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

Till idrottsnämnden 2015-04-14 

 

Skrivelse om Highvalley Skateworld 

 

Idrottsnämnden beslutade den 15 december 2009 om inriktning för genomförande av en 

skatepark i Högdalen. Högdalens Skatepark färdigställdes under 2012 och är en av de största 

skateanläggningarna i Europa med sina 5,400 kvm hårdgjord yta. Skateparken består av en 

Bowlridepark, en Ditch, en Street walkway och en Flatland Plaza. De pooler och den street-

del som funnits med i planeringen färdigställdes aldrig trots löften från den dåvarande 

majoriteten.  

 

Antalet skateboardåkare uppskattas till 20 000 personer enbart i Stockholmsregionen, och 

skateboard uppskattas vara en av Sveriges snabbast växande sporter. 

 

Utifrån ovanstående vill att idrottsförvaltningen återkommer med svar på följande frågor: 

- Hur många nyttjar Högdalens skatepark och hur nöjda är besökarna? 

- Hur ser könsfördelningen ut idag och finns det förslag på åtgärder som kan göras för 

att uppnå en jämnare könsbalans? 

- Vilka förutsättningar finns för att bygga ut parken i enlighet med de ursprungliga 

intentionerna och vad skulle kostnaden för detta bli? 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

 
 

 


